
什么是蓝天使认证Blue Angel Ecolabel

产品名称 什么是蓝天使认证Blue Angel Ecolabel

公司名称 临安科达认证技术咨询服务有限公司

价格 .00/件

规格参数

公司地址 临安市锦城街道锦江路西广苑小区29号科技大楼
（注册地址）

联系电话 0571-61102658 13867408273

产品详情

Registration and publication注册和发布

For publication in the Ecolabel Catalogue (ECAT) maintained by the EU,
the applicant or licence holder must enter their contract details in ECAT.
This will then be confirmed in the ECAT system by RAL gGmbH. It is not
possible for RAL gGmbH to enter this information.

为了在欧盟维护的生态标签目录（ECAT）中发布，申请人或许可证持
有人必须在ECAT中输入其合同详细信息。然后，RAL
gGmbH将在ECAT系统中对此进行确认。RAL
gGmbH无法输入此信息。

If the applicant or contractual partner is using ECAT for the first time, they
are required to complete the initial registration process in ECAT. 

如果申请人或合同合作伙伴是使用ECAT，则要求他们完成ECAT中的
初始注册过程。



Publication in the list of products and suppliers on the RAL gGmbH website
will be completed automatically after conclusion of the contract.

合同签订后，将自动完成RAL
gGmbH网站上产品和供应商列表中的发布。

Note: due to technical problems, it is currently not recommended that the
applicant or licence holder makes any entries. 

注意：由于技术问题，目前不建议申请人或许可证持有者进行任何输入
。

Period of use使用期限

During the period of use, the label holder has the contractual right to use
the EU Ecolabel.

在使用期间，标签持有者具有使用欧盟生态标签的合同权利。

The relevant Basic Award Criteria for the group of products and services
states the contractually agreed period of use for the EU Ecolabel. During this
period, the contractual partner is required to pay an annual fee each year
based on the schedule of fees.

产品和服务组的相关基本奖励标准规定了欧盟生态标签的合同约定使用
期限。 在此期间，合同合作伙伴需要根据费用表每年支付年费。
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